
Výběr čtyřkolky - rady
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=6900&fid=8

Výběr čtyřkolky - rady

URL
www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=6900&fid=8

Autor
mkovi

Publikováno: 15.12.2017 15:03:48

Ahoj, téma které tady máte rádi - jaká je lepší  :-) Pročet jsem toho dost, ale zkusím ještě jednou, třeba
padne nějaký rozhodný argument. Kolky si bohužel není kde pořádně vyzkoušet a v obchodu na nich
moc neuvidím. Měl jsem Raptora 350, teď mám Raptora 700. Chtěl bych něco pohodlnějšího s čím by se
dalo jet Rumunsko, Ukrajina. Byl jsem tam kdysi off autem, které už nemám a rád bych opět vyrazil.
Normálně jezdím krátké vyjížďky, kde je raptor super, ale nechci být pořád mokrej a špinavej, když je
např. třeba jen rosa jak to u sportky je. Občas potřebuju někam vyjet, což Raptor někdy nedá, ale zas
tak špatný to s ním není. Vyjede víc než bych čekal. 4x4 by se ale hodilo. Určitě nechci někde zbytečně
brodit, nebo se bahnit. Nemám rád ježdění po silnici. Preferuju rychlou jízdu po slušných cestách -
prašné, štěrkové. Mám rád drift. Zadní gumy jsem zničil dost rychle.  A teď co koupit? Kamarád má
sportsmana 570. Celkem se mě zamlouvá, ale výkonově proti raptoru 700 to není ono, hlavně asi kvůli
jeho hmotnosti. Není tak hravej. Uvažuju tedy o sportsmanovi 1000, bohužel za tu cenu by šli koupit
570tky skoro dvě. Podobně už vyjde i Scrambler 1000. Nevím jak sportsmana a scramblera porovnat.
Myslím si, že když nejezdím žádné skoky ani extra divočiny, tak sportsman bude univerzálnější. Dřív
jsem chtěl can am renegade, ale to je zase ještě cenově dál a asi taky zbytečný extrém. Bojím se taky
servisování těhle strojů. Raptor mě proti nim přijde jednoduchej a snáz opravitelnej. Dělal jsem na něm
teď ložiska na zadní nápravě a destičky a přijde mě to taková jednoduchá skládačka. Zvažuju i možnost
si ho nechat a na expedici raději nejet. Kdo máte zkušenost?  
1Pegas 16.12.2017 12:29:42

:lol: Pokud chceš pracák s dynamikou sportky, tak jenom Polaris 1000 nebo Can Am
1000. Já jinou variantu neznám.
bugy74 16.12.2017 18:10:03

Zkus mrknout na jumbo 720,850
pirda 16.12.2017 18:24:08

Zkus třeba některou s těchto :lol: :lol:   Access Motor Adly Aeon Aie Apex Arctic Cat
ATK B Barossa Bashan Blata Bombardier Boom Trikes C Can-Am Cannondale Cectek CF
Moto Chang-jiang CPI Č Čína D Dinli E E-atv E-ton EMU F Factory Bike G Gamax Gas
Gas GG Glamis Goes GS Moon H Honda Hsun Hytrack Hyundai J Jawa Jinling John
Deere Journeyman K Kawasaki Kazuma Keeway Kentoya Kingway Kingwell Kinroad
Kioti KTM Kymco L Lagos Lifan Ligier Linhai Loncin M Macbor Masai Motortek N New
force O Ostatní P PGO Pioneer Pitsterpro Polaris R Renli Romet S Shineray SMC Stels
Sundiro Suzuki SYM T TGB TMEC V V.D.O. Moto W W-Tec X Xy Power Y Yamaha Yuki Z
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Zim  :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:
mkovi 16.12.2017 19:31:36

Can-Am jsem vyřadil kvůli ceně, takže mě v podstatě zbyl Polaris. Otázka je jestli má
vyžší cena u Can-Amu nějaký důvod, nebo je Polaris lepší volba cena/užitek. Dál právě
nevím jestli je lepší volba pro mě sportsmen, nebo scrambler. Pro obsah 1000 jsem tak
nějak rozhodnutej a zatím se přikláním ke sportsmanovi. Pokud si člověk nemá
možnost vyzkoušet, těžko se rozhoduje. Pokud máte někdo nějakou radu, sem s ní.
Možná ho koupím ještě pod stromeček, což už moc času na rozhodnutí není.
Petzl 16.12.2017 21:01:07

Polaris určitě né.Není to spolehlivé ani kvalitní.Jen podvozek je gut.Budeš hodně
opravovat za nemalé částky.Tak a ted do mě..Prostě zustan u yamahy vyplatí se to.
Bob9 17.12.2017 10:31:36

Petzl>Polaris určitě né.Není to spolehlivé ani kvalitní.Jen podvozek je gut.Budeš hodně
opravovat za nemalé částky.Tak a ted do mě..Prostě zustan u yamahy vyplatí se to.

 Ahoj,osobní zkušenost??Nechci to tady zasírat OT,ale nelze si nevšimnout,že co se
týče Polárky tak tady lidi píšou o nájezdech desetiticíců km a nákladů jen na benzín a
gumy,nebo druhá strana-sere se to,opravy za hrozný peníze,elektro na nic...A
žádný"běžný uživatel"typu -jo občas něco,ale jinak normál,tak jak u spousty jiných
značek.Proto se tak divím a musel jsem reagovat.Navíc po jednoválci od nich už nějak
dlouho pošilhávám,tak at mám co nejvíc info :-D
1Pegas 17.12.2017 12:03:51

Jenom škoda že sem nevozí 570 Touring. Na strámkách ho mají, ale protože nemá
homologaci, tak ho sem nevozí. Proč ho tedy na stránkách mají je pro mě záhadou :o .
Nová 850ka homologaci taky nemá, ale v nabídce není. Jinak novej krátkej litr je
móóóc luxusní projetí (y)
bugy74 17.12.2017 12:08:49

ok osobně jsem měl dvě 700ka do cc6000 nepotřebovala nic krom spotebáku 800kilo v
pětistech km podlžit variator trhal řemen kolen 6ti tisíc obě potřebovali pefutrovat v
ramenech a nějaký ten křižek takže za mě dobrý jak jsou na tom další modeli netuším
přišli tam docela změny u dvouválců
Bob9 17.12.2017 12:51:41

Jo sorry,jsem se nevyjadril,mel jsem na mysli Sportsman 570.Zrovna ty Bugy vim,ze
jsi z toho prvniho tabora co jsem psal,a ze na to.nedas dopustit.
Petzl 17.12.2017 15:06:51

Ano osobní zkušenost je taková že na uplně novém stroji Sportsman 850 v full výbavě
jsem neujel v Rumunsku ani 20km a převodovka byla kaput..Proto už bych nikdy
Polárku nekoupil.
bugy74 17.12.2017 17:42:18

ano to chápu a chápu ten postoj zřejmě by mě to taky dostalo asi bych se tam zakousl
do řidítek na druhou stranu stát se to muže na jakémkoli stroji a v nejméně vhodnou
dobu, dál je to o tom jak se k tomu postaví prodejce jestli čelem nebo zády
mkovi 18.12.2017 19:04:40
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Rady nějak nepřišli. Rozhodl jsem se a zaplatil jsem dnes Sportsmana 1000. Ještě by
měl jít do konce roku přihlásit na žluté značky v kategorii R - nosič pracovních
adaptérů, která se mě zdá být nejlepší a tak nebyl čas na dlouhé váhání.
Harley2008 22.12.2017 08:29:05

mkovi> Blahopřeji!!! Viděl jsem včera zprostředkovaně fotky Tvéhu nákupu a prostě
nádhera!!! Ať dělá radost a těším se na Ukrajinu :-) :-) . Mimochodem, to co jsi koupil
nás během pár let taky asi čeká, je to logický krok kudy dál! :-) Teda pokud nám to EU
nezakáže :-) No a ještě hodím poleno do zdějšího kotle :-) : Třeba přestane Can-am
vyrábět v mexiku, nebo si mexičani pod bičem otrokáře vytáhnou prst z prde.e a třeba
za pár let na Cam-amu :-) A ještě lépe, třeba BMW motorrad začne vedle motorek
vyrábět i ATV a já vím co si koupím :-) :-) :-)
Honzycek 22.12.2017 08:36:27

Harley2008> Podívej se na fotky k Pohodářům,tam už jeden bavorák dávno jezdí. :-DD
Harley2008 22.12.2017 08:58:48

Honzycek> Jo, díky, už jsem to našel!!! Jdu nafotit tu mou(ježděná rekreačně spíše
manželkou, nebahněná, prodávám z důvodu nevyužití.......) a šup do inzerce, a jedu do
BMW :-) :-) No to jsem zvědavej co mi řeknou, s tím se tady ale asi nepochlumím :-)
mariodevil 22.12.2017 13:30:44

Harley2008> :lol: http://www.detske-ct...TV-110-HUMMER-BMW-II :lol:
Harley2008 22.12.2017 13:49:26

mariodevil> Bomba moc díky!! ;-) Poměrně ušetřím a hlavně má to ještě vyšší
konstrukční rychlost než mám teď(nyní 40km/hod dle TP), takže super!! Už se těším až
připráhnu káru a budu dělat dřevo :-)
mkovi 22.12.2017 15:33:11

Harley2008> Děkuji za blahopřání. Už jsem jí dnes trochu vyzkoušel. Jsem spokojen.
Raptor byl taky dobrý, ale sportsman má něco do sebe. Dělal jsem srovnávací jízdy.
Těším se na jakékoliv poježdění. Doufám, že se jich uskuteční co nejvíc.

bugy74 22.12.2017 18:21:32

sportsman ma hodně do sebe :-DD
Bob9 22.12.2017 19:18:37

velká gratulace!Starší modely mi přišly na pohled trochu hezčí,ale čas nezastavíš.Přeju
hodně km,hlavně kolama dolů :-DD
MirisN 23.12.2017 00:44:22

(y) Harley2008>
MirisN 23.12.2017 00:47:45

mkovi> Včera jsem měl možnost to vyzkoušet. Vynikající!!!
Patres21 21.01.2018 14:50:11

Zdravím, potreboval by som poradiť. Chcem si kúpiť Raptora 700 ale neviem aký typ
(R, YFM) a rok (2007,2008,2009,2010)??.. Mohli by ste poradiť ? Ďakujem
mkovi 21.01.2018 19:24:49
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Ty roky co jsi napsal jsou podle me dost podobne. Pridali display, pak uz zase nebyl.
Vyraznejsi rozdil byl az nekdy pozdeji a stejne nevim jeatli bych neco poznal, kdybych
se projel. Raptor je na radeni dobry. Porad ho jeste prodavam a tak se na nem obcas
svezu. Tu hravost ted u sportsmana 1000 nenachazim. Kazde ma svoje.
Sobol 22.01.2018 20:01:15

mkovi> 2007 měli ještě obyčejný tlumiče. Rozdíl velkej.
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